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3. Årsberetninger 2022: 
 
 
Partistyret 

Styret har i perioden 2022 bestått av: 

Leder: Rune Fredriksen 
Nestleder: Kirsten Mostad Pedersen 
Kasserer: Victor Kristiansen 
Sekretær: Hege Dubec 
Medlemsansvarlig: Malin Krå Simonsen 
Kvinnepolitisk ansvarlig: Helene S Apenes Matri 
Styremedlem: Jaran Berg 
Styremedlem: Dana Ghazi 
Styremedlem: Mona Mathisen 
Varamedlem: Vidar Schei 
Varamedlem: Maria Imrik 
Varamedlem: Mohamed Amaleti Abdi 
Varamedlem: Kim Lervik 
Varamedlem: Hanne Ellingsen 
 
Har tiltrådd styret: Ordfører, Gruppeleder, Lagsledere, LO og AUF. 
I 2022 har styret behandlet 43 saker og avholdt 8 styremøter.  
 
Av saker som er behandlet i styret nevnes: 

- Årsmøte 

- 1. mai søknader 

- Ressursgrupper 

- Organisering av lagsstruktur. 

- Behandling av fylkesvei 109, Bypakke Nedre Glomma 

- Bærekraft 25 
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- Høring organisasjon 

- Oppfølging av ubetalt kontingent 

- Program- og nominasjonsmøte 

I tillegg faste punkter på dagsorden som innkomne skriv, søknader og 
«runden» med orienteringer fra laga, ordfører, LO, Kvinnenettverket, 
AUF og gruppeleder. 

- Årsmøte ble avholdt 5.mars på Folkets Hus i Torsnes. Innleder 
samferdselsminister Jon - Ivar Nygård 

- Arrangement på 8.mars 

- Kick Off Ressursgrupper 16.mars 

- Stand i byen 30.april 

- Representantskapsmøte / medlemsmøte vedrørende Bærekraft 25 
7.juni 

- Medlemsmøte med statssekretær i Kunnskapsdepartementet Sindre 
Lysø med tema fremtidens skole 20.september 

- Medlemsmøte med Jon - Ivar Nygård med tema statsbudsjett 
12.oktober. 

- Medlemsmøte med stortingsrepresentant Siri G. Staalesen med 
tema Inntektssystemet 19.oktober. 

- Stand i byen 22.oktober. 

- Representantskapsmøte / medlemsmøte Fylkesvei 109, Bypakke 
Nedre Glomma 7.november. 

- Fellesmøte Budsjett / Handlingsplan 21.november. 

- Program og nominasjonsmøte / sosial treff 26.november. 
 
- Temamøte med Gaute Skjervø om «ekstremisme»  



 4 

Bystyregruppa 

Gruppa består ved årsskiftet av 41 medlemmer. 

 
Gruppestyret 2022: 

Leder: Victor Kristiansen  

Nestleder: Hege Dubec  

Sekretær: Malin Simonsen 

Ordfører og varaordfører tiltrer.  
 

Utvalgsledere- og nestledere for Ap i 2022: 

Helse og velferd: Helene Apenes Matri 

Oppvekst: Malin Krå Simonsen 

Plan: Victor Kristiansen  

Teknisk: Vidar Schei (nestleder)  

Kultur og miljø: Kari Agerup (nestleder)  

Adm. utvalget: Hilde Sandmæl  

Gruppestyret har faste møter hver mandag og strategimøter ved 
behov. Gruppa har hatt møter i forkant av møter i bystyret og 
formannskapet. Det ble avholdt 8 bystyremøter i 2022. Det ble 
avholdt 21 gruppemøter i 2022. Gruppeleder og ordfører deltar i 
ukentlige møter med samarbeidspartienes gruppeledere.  

Samspillet med utvalgslederne og –gruppene har fungert godt. 
Arbeiderpartiets utvalgsledere og grupper i øvrige kommunale utvalg 
avholder også møter både internt og sammen med våre 
samarbeidspartier for å forberede og drøfte saker og forslag til 
vedtak. I løpet av 2022 har gruppa behandlet en rekke saker av 
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betydning for Fredrikstad kommune, totalt 173 saker til Bystyret og 
216 saker til formannskapet.  

Vi har også gjennomført en spørreundersøkelse for å kartlegge 
arbeidet i bystyregruppa, og hvilke preferanser man har for 
gjennomføring av gruppemøter. En av tilbakemeldingene var å 
fortsette med noen digitale gruppemøter, derfor forsøker vi i året som 
kommer å legge til rette for en god blanding av fysiske og digitale 
møter avhengig av størrelse på sakskart, type saker o.l.  

Et utvalg av sakene: 

· Kommuneplanens arealdel 2020–2032 – 
overgangsbestemmelser 

· Gamlebyen fengsel 
· Flerbrukshall på Trosvik skole – investeringsbeslutning 
· Plan mot vold i nære relasjoner 2022–2029 
· Bosetting av flyktninger i 2022 
· Boligplan 2023–2030 – fastsetting av planprogram 
· Plan for gatenett og gatebruk i Fredrikstad byområde – 

fastsetting av planprogram 
· Strategi for Leve hele livet – en kvalitetsreform for eldre i 

Fredrikstad 
· Plan for skolebygg mot 2040. Del 2 – byggutvikling – 

alternativvurderinger og investeringsbehov 
· Normaler for utomhusanlegg for Fredrikstad kommune 
· Universell utforming av bysentrum 
· Handlingsplan mot fremmede arter i Fredrikstad 2022–2028 
· Stordammen – investeringsbeslutning 
· Handlingsplan mot fremmede arter i Fredrikstad 2022–2028 
· Inngåelse av samarbeidsavtale for Attraktiv studentby 
· Økonomisk bærekraft i Fredrikstad kommune mot 2025 
· FREVAR KF – årsregnskap og årsrapport for 2021 
· Arena Fredrikstad – prosessledende beslutning 
· Fredrikstad kommunes varslingsordning – årsrapport 2021 og 

evaluering 
· Samarbeid mellom Sarpsborg og Fredrikstad om 

renovasjonstjenester og verkstedtjenester 
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· Fredrikstad helsevakt/responssenter – etablering av 
administrativt vertskommunesamarbeid 

· Lunde skole – Investeringssak 
· Pilotprosjekt - økt grunnbemanning og sykefravær 
· Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse 2022 for Fredrikstad 

kommune 
· Opprettelse av utvalg for gjennomgang av politiske reglementer 
· Kommunikasjonsstrategi for Fredrikstad kommune 2023 

I tillegg har vi også behandlet budsjett og økonomiplan, samt en 
rekke detaljreguleringer, områdereguleringer, spørsmål til ordfører, 
representantforslag, høringer o.l. 

 
Oppvekstutvalget 

Faste medlemmer: Malin Krå Simonsen, Kristian Flodin og Mohamed 
Amaleti.  

Varamedlemmer: Ole P. J. Hansen, Hanne Ellingsen, Dana Ghazi, 
Maria Imrik, Kristian Flodin og Siri Martinsen. 

Oppvekstutvalget har i 2022 gjennomført 9 møter, behandlet 55 
politiske saker og blitt gitt 19 orienteringer om aktuelle temaer og 
saker. Gjentakende orienteringer rundt situasjonen i skoler, 
barnehager og øvrige tjenester. 

Det har sammen med samarbeidspartiene MDG, Rødt og SV vært 
gjennomført gruppemøter i forkant av utvalgsmøtene. 

Følgende saker er behandlet (orienterings- og referatsaker 
utelatt): 

· Flerbrukshall på ̊ Trosvik skole – investeringsbeslutning 

· Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer i Fredrikstad 
kommune – revidering 

· Bosetting av flyktninger i 2022 
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· Evaluering av sammenslåing av Vestsiden og Kråkerøy 
helsestasjoner 

· Rullering av digitalt strategidokument for Fredrikstadskolen 

· Rangering av søknader til tilskuddsordning fra Barne-, Ungdoms- og 
familiedirektoratet (Bufdir), Inkludering av barn og unge 

· Tildeling høst 2021 - lokale prosjekter mot barnefattigdom - utsatt 
behandling 

· Plan mot vold i nære relasjoner 2022–2029 

· Statusrapport økonomi januar 2022 - Seksjon for utdanning og 
oppvekst 

· Plan for skolebygg mot 2040. Del 2 – byggutvikling – 
alternativvurderinger og investeringsbehov 

· Høring - Utviklingsplan for Sykehuset Østfold 2022-2037 

· Høring - 12 timers gratis SFO for elever på ̊ 1. trinn 

· Statusrapport økonomi februar 2022 - Seksjon utdanning og 
oppvekst 

· Den digitale tilstanden i Fredrikstadskolen 2022 

· Høring – NOU 2021: 11 Selvstyrt er velstyrt 

· Høring - Unntak fra kravet om relevant kompetanse i 
undervisningsfag og plikt til å politianmelde ved bruk av falsk 
dokumentasjon 

· Årsrapport økonomi 2021 

· Revidert budsjett / 1. tertialrapport 2022 for Fredrikstad kommune 
Økonomisk bærekraft i Fredrikstad kommune mot 2025 

· Særutskrift UKS PS 16/22 - Fredrikstad ungdomsråd - Årsrapport 
2021 
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· Statusrapport økonomi juli 2022 - Seksjon for utdanning og 
oppvekst 

· Lunde skole - Beslutning om konsept og videre prosess UngData-
undersøkelsen - Muntlig orientering v/forebyggende koordinator Erik 
Kruse 

· Pilotprosjekt – økt grunnbemanning og sykefravær 

· Leksebevisste skoler 

· Kvalitetsmelding 2021/2022 – Seksjon for utdanning og oppvekst 

· Økonomirapport 2. tertial - Seksjon for utdanning  
og oppvekst 

· Statusrapport økonomi september 2022 - Seksjon for utdanning og 
oppvekst 

· Kvalitetsplaner for barnehage, skole/SFO og barne- og 
familietjenestene 

· Sentrum Helsestasjon- sammenslåing av Kråkerøy og Vestsiden 
Helsestasjon 

· Møteplan 2023 - Oppvekstutvalget og Fredrikstad 
ungdomsråd 

· Iverksettelse av pilotprosjekt - Økt grunnbemanning  
og sykefravær 

· Sammenslåing av virksomhetene Pedagogisk fagteam, PPT og 
Ressursteamet 

· Tilskudd til lokale prosjekter mot barnefattigdom 2022 

· Foreldrekompasset 

· Årsbudsjett 2023 - Seksjon for utdanning og oppvekst 
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Kultur og miljøutvalget 

 

Utvalget har behandlet 98 saker og avholdt 9 møter. Det første møtet 

ble avholdt på Teams, mens de resterende ble gjennomført fysisk, 7 på 

rådhuset og ett på St.Croix-huset, med omvisning. Gruppemøter er 

gjennomført med samarbeidspartnerne våre, både på Messenger og i 

forkant av møtene.  

 

Utvalget har hatt uttalelse i en rekke saker:  

 

• Regelverk for leie og bruk av kommunale utearealer  

• Sjødeponi,  

• Møkkalasset og Saleskjær  

• Kommuneplan for naturmangfold  

• Handlingsplan mot fremmede arter  

• Universell utforming av bysentrum  

• ⁃ Plan for gatenett og gatebruk  

• Landbruksplan 2023 - 2033  

• Forskrift om adgang til jakt etter elg og rådyr   

• Ferdselsbegrensninger i strandsonen  

• Diverse utslippstillatelser  

 

Utvalget har dessuten behandlet:  

• Månedsrapporter  

• Prioritering av spillemidler for statlig tildeling  

• Tilskudd til kulturminner  

• Tilskudd til kulturtiltak  

• Tilskudd til idrettsformål  
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• Tilskudd til klubbeide hus  

• Tilskudd til festivaler, konserter, teater mm  

• Faste tilskudd til institusjoner  

• Tilskudd/deltakelse til kulturbaserte næringer  

• Økonomiplan 2023 - 2026 og årsbudsjett 2023  

 

 

Utvalget har også ansvar for navnsetting av gater og ferger.  

Utvalget har også ansvaret for valg av mottakere til Kong Frederiks 

hederspris, Fredrikstad kommunes Idrettsstipend og Fredrikstad 

kommunes kulturstipend. Alle tre blir delt ut under det årlige 

Frederikprisarrangementet på Scandic City. 

Helse- og velferdsutvalget 

Gruppa har bestått av: Mohamed Saleban Warsame, Anne Marit 
Godal, Rune Fredriksen og Helene Saloua Apenes Matri (leder). 

Hele kommuneorganisasjonen har i 2022 hatt fokus på 
bærekraftsarbeid, og hvordan Fredrikstad nå og fremover skal sikre 
en bærekraftig drift. Dette har også vært et viktig fokus i helse og 
velferd. Fredrikstad kommune bruker i snitt mer på helse og 
velferdstjenester enn andre kommuner. Det er ikke nødvendigvis noe 
galt i det, men vi må være sikre på at vi gir tjenestene hensiktsmessig 
og bærekraftig for fremtiden. Det blir mer og mer viktig å ha fokus på 
kvalitet og samfunnsøkonomi knyttet til tjenestene.  
 
Ingen partier og ingen politikere vil ha råd til å drifte gode, 
kvalitetsbaserte tjenester uten et fokus på hvordan vi rigger 
tjenestene. Dette har vært viktige momenter i 2022. Når en står i slike 
omfattende og krevende prosesser er dialog og samhandling viktig. 
Det har vært viktig, i forkant av hvert utvalgsmøte, å gå i dialog med 
hovedtillitsvalgte for å lytte til deres refleksjoner og innspill. Flere 
saker i helse – og velferdsutvalget har fått mye oppmerksomhet blant 
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innbyggerne i kommunen. Det fører til tider til krevende, men ikke 
minst interessante debatter. 

I 2022 behandlet utvalget 33 politiske saker, fikk 17 orienteringer om 
drift, det ble stilt 7 spørsmål til utvalgsleder.  

Utvalget har hatt ett representantforslag på sakslisten i 2022, denne 
saken ble foreslått utsatt til første møte i 2023. 

Her følger et utvalg av saker og orienteringer Helse- og 
velferdsutvalget har behandlet i 2022: 

• Plan mot vold i nære relasjoner 2022–2029 
• Tildeling av helse- og velferdstilskudd for frivillige og ideelle 

organisasjoner for 2022 
• Strategi for Leve hele livet – en kvalitetsreform for eldre i 

Fredrikstad 
• Årsrapport 2021 - Seksjon for helse og velferd 
• Brukerombudets årsmelding for 2021 - oppfølging av bystyrets 

vedtak 
• Revidert budsjett / 1. tertialrapport 2022 for Fredrikstad kommune 
• Furutun avlastning og ressurssenter - status ved prosjektleder 
• Plan for helse- og omsorgsbygg mot 2040 
• Orientering om fordeling av tilskudd til integreringsarbeid i regi av 

frivillige organisasjoner 2022 
• Varmtvannsbasseng i Fredrikstad – status og videre utvikling 
• Fastlegesituasjonen i Fredrikstad 
• Møteplan 2023 - råd og utvalg 
• Orientering om kommunedirektørens forslag til økonomiplan 2023 

– 2026 og årsbudsjett 2023, Seksjon for helse og velferd 
• Organisasjonsendring – Etat tjenester til funksjonshemmede og 

etat friskliv og mestring sammenslås til én etat fra 1.1.2023 
• Orientering om trygghetsalarmer ved etatsjef hjemmesykepleie 

Wenche Halvorsen og eHelsesjef Eirik Sletten 
• Økonomiplan 2023 - 2026 og årsbudsjett 2023 - Seksjon for helse 

og velferd 
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Teknisk Utvalg 

Utvalget har i perioden bestått av følgende personer fra 
Arbeiderpartiet: Vidar Schei (nestleder/gruppeleder), Mona Mathisen, 
Hanne Ellingsen og Nils Are Magerøy med varaer Pål Sandholtet, Lisa 
Skaret, Svein Erik Thorvaldsen, Tina Bergstrøm, Kristian Flodin, 
Therese Winther Antonsen og Alf Reidar Olsen. 

Det har i løpet av året avholdt 9 møter og med 66 saker, samt 16 
orienteringer og utvalgsleder har fått 8 spørsmål. Vi har notert ned 
noen av sakene vi i løpet av året har hatt til behandling i utvalget. 

Januar 

Utvalget behandlet investeringsbeslutning og igangsetting for 
flerbrukshall på Trosvik skole, vedlikeholdsplanen for 2022, 
reglement for saksbehandling i folkevalgte organer, og utvalgsleder 
fikk spørsmål om drift av veilys. 

Mars 

I Mars-møtet fikk vi en orientering om hvordan «prosjektutvikling» 
jobber og virker. Av saker som ble behandlet kan nevnes plan for 
skolebygg mot 2040, plan for gatenett og gatebruk i Fredrikstad 
byområde, normaler for utomhusanlegg og universell utforming av 
bysentrum. Utvalgsleder fikk spørsmål om forsøpling rundt Bekkevold 
ridesenter. 

April 

I april begynte også med orienteringer, fikk orientering om hvordan 
etat for vann, avløp og renovasjon jobber og virker, i tillegg en 
orientering om status for boligsosialt arbeid.  
 
Av saker som var til behandling var handlingsplan mot fremmede arter 
i Fredrikstad, rullering av handlingsplan for naturmangfold, 
investeringsbeslutning i forhold til Stordammen, og regelverk for leie 
og bruk av kommunale utearealer. Utvalgsleder fikk spørsmål om 
mulig utredning av fremtidig bruk av Gamlebyen fengsel. 
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Juni 

Junimøtet var langt og begynte med en orientering av 
administrasjonen. Av saker på dette møtet, kan nevnes mulig 
samarbeid mellom Sarpsborg og Fredrikstad om renovasjonstjenester 
og verkstedtjenester, anleggsbidragsmodellen, temaplan «Hovedplan 
for vann og avløp» 2022 – 2042 sendes på høring, og teknisk 
veilysnorm for Fredrikstad kommune. Utvalgsleder fikk spørsmål om 
blant annet tilrettelegging for sommersesongen i Gamlebyen. 

August 

Utvalget begynte med en presentasjon av Fredrikstad Brann- og 
redningskorps og orientering av direktør Atle Holten. Noen av sakene 
til behandling var investeringssak for Lunde skole, plan for helse- og 
omsorgsbygg mot 2040 og et representantforslag om parkering på 
Foten. Spørsmål som ble besvart, var vedlikehold av kafebygget på 
Foten og om romleiren på Kjæråsen. 

September 

Utvalget fikk en orientering om lærlingeordningen i Fredrikstad, og 
orientering om prosjektutvikling. Av saker vi behandlet kan nevnes 
status for varmtvannsbasseng i Fredrikstad, gebyrmodell for 
nedgravde containere og endringer av samlebevilgninger for etat 
bygg og eiendom. 

Oktober 

Utvalget startet møtet med orientering i fra etat for bygg og eiendom, 
og orientering i fra administrasjonen. Noen av sakene som var til 
behandling var brukerombudets årsmelding, sluttføring av forprosjekt 
«Framtidens byferger», og møteplan for 2023. Spørsmål som ble 
besvart var om sykkelvei langs Gamlebyveien. Utvalgsleder fikk 
spørsmål om strømsparende tiltak på kommunale bygg. 

November 

I november, var saken om tillitsreform til behandling, i tillegg til 
regelverk for leie og bruk av kommunale utearealer i Fredrikstad, 
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sluttbehandlingen. I tillegg behandlet vi en organisasjonsjustering og 
etablering av ny driftsmodell for forvaltning, drift og utvikling av 
anlegg til idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv, som en følge av 
bærekraft25. Det ble også svart ut et spørsmål om 
trafikksikkerhetstiltak i Brønneløkkveien. 

Desember 

Det var årets siste møte, hadde budsjettet og økonomiplan som den 
største saken. I tillegg behandlet vi sak om innføring av ny 
renovasjonsordning; matavfall, og navneendring av Fredrikstad 
Brann- og redningskorps. 

Arbeidet i teknisk utvalg 

Vi som representerer Arbeiderpartiet, snakker godt sammen og 
prøver å fordele sakene jevnt mellom oss. Her er alle delaktige på 
møtene, og i forarbeidet i forkant av møtene. Det er en god 
gruppedynamikk mellom oss, som lover godt for fortsettelsen. Videre 
er samarbeidet med representanten Trond Løvereide, MDG og Elin 
Tvete, Sp veldig bra. 

Utvalgsleder Elin Tvete, har underveis ønsket å ha med utvalgets 
nestleder på møtene med direktøren for teknisk utvalg, som stort sett 
avholdes på mandager eller tirsdager. Her tar vi opp saker som skal på 
kartet på neste møte, snakker om saker som kommer og saker som vi 
lurer på. Samarbeidet mellom utvalgsleder og nestleder fungerer 
godt. 

Oppsummering 

Det har vært betydelige flere saker på sakskartet i 2022 enn i 2021, 
mange gode og viktige saker. Videre har samarbeidet med 
opposisjonen også gått relativt bra, vi har en god forståelse for 
hverandres synspunkter, og vi har kommet med gode kompromisser i 
mange saker. Stort sett er vi enige i de fleste saker, og der vi ikke er 
like enige, har vi hatt gode og fruktbare diskusjoner rundt sakene, 
uten at det har gått ut over samarbeidet som helhet. 
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Arbeiderpartiets gruppe i TU mener TD drives godt og rasjonelt, med 
miljø og 

sikkerhet i fokus. Alle de ansatte gjør daglig en meget god innsats i 
sitt virke for det beste for kommunens innbyggere.  

 - Vidar Schei 
 

Administrasjonsutvalget 

Fredrikstad Arbeiderparti er representert ved følgende 
representanter: Hilde Sandmæl (leder), Haji Hussain og Victor 
Kristiansen. Vara: Kari Agerup, Simon Appelberg Laabak, Mona 
Mathisen, Vidar Schei og Maria Dumitrascu Imrik. 
  
Det ble avholdt 7 møter i administrasjonsutvalget i 2022. 
Det er avholdt gruppemøter med samarbeidspartiene representert i 
utvalget, som i dette tilfellet er SV. 
  
Noen saker og orienteringer fra utvalget i 2022: 
 
• KS Debatthefte 2022 
• Medarbeiderundersøkelsen 
• Reglement for saksbehandling 
• Veileder i håndtering av vold og trusler 
• Varslingsordningen - årsrapport 2021 og evaluering 
• Økonomiske strakstiltak 2022 
• Økonomisk bærekraft mot 2025 
• Lønnsforhandlinger 
• Økt grunnbemanning - pilotprosjekt 
• Organisasjonsjusteringer KMB - idrettsanlegg 
• Tillitsreform 
• Kommunikasjonsstrategi 
• Organisasjons- og ledelsesstruktur 
• Anskaffelse - virksomhetsstyringsverktøyet "Framsikt" 
• Anskaffelse - nytt kvalitets- og internkontrollverktøy 
• Organisasjonsendring - sammenslåing etater HOV 
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• Oppfølging av verbalvedtak om "flere med 
funksjonsvariasjoner/psykisk utviklingshemming ut i jobb" og 
"større ansvar for inkluderende arbeidsliv ved nyansettelser" 

• Møteplan 
  
Administrasjonsutvalget har også fått løpende orienteringer fra 
direktør om aktuelle saker fra administrasjonen i møtene.s 

Planutvalget 

Planutvalgsgruppa har i årsmøteperioden bestått av Victor Kristiansen 
(leder), Tina Bergstrøm, Ole Haabeth og Lisbeth Sandbæk. 

Ole PJ Hansen, Hege Dubec og Jaran Berg har stilt som vara ved flere 
anledninger. 

Det ble avholdt 10 møter og behandlet 130 saker i 2022. Vi har felles 
gruppemøter og et godt samarbeid med våre samarbeidspartier i 
utvalget MDG, Sp og Rødt. 

Planutvalget har i 2022 lagt fram 11 ferdige reguleringssaker for 
bystyret som legger til rette for over 1.000 nye boliger samt hytter. 

- Cicignon Park 

- Veum park 

- Vikeråsen Syd 

- Cewex-kvartalet 

- Gressvik Torg 

- Arildsborg 

- Rostadneset 

- Marnet Marine Park (hytter) 

- Slevik Hyttegrend (hytter) 
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- Mascot (næring) 

I tillegg er Bekkevold Ridesenter ferdigbehandlet. 

Av andre saker som nå er i høringsfasen er FV 109 Råbekken-
Rolvsøysund, FMV1 Arena og skole, FMV6 med Ballastparken, 
Gretnes-Sundløkka, Floa Øst, Holm-Veel gang- og sykkelvei. 

Utvalget har også behandlet prosessledende beslutninger for 
Trosvikstranda og Viken Park. Ventelista på byggesaker er ved 
inngangen til 2023 på null. 

Planutvalget har i tillegg behandlet flere klagesaker, dispensasjoner, 
orienteringssaker, planinitiativ, rammetillatelser, referatsaker og 
spørsmål til utvalgsleder. Utvalget har også vært på befaring i forkant 
av behandling av flere saker, blant annet Badehustomta i byen og 
Bratthammeren (begge planinitiativ) og klagesak på Hankø. 

Les mer her: 
https://sru.fredrikstad.kommune.no/app#se:utvalg/utvalgid:207 

 
Kvinnenettverket 

Ønsket om å være det mest likestilte partiet krever innsats. Denne 
innsatsen skal kvinnenettverket være en viktig del av. Ikke bare innad 
i eget parti, men også en pådriver for samfunnet for øvrig. 

Kvinnenettverket skal rekruttere, skolere og motivere alle kvinner i 
partiet til politisk arbeid, og særlig til lederposisjoner. Dette skal 
gjøres i samarbeid med styret i partiet og partileder har det øverste 
ansvar. På hvert styremøte refererer kvinnekontakten fra aktiviteter 
og deltagelse gjennom kvinnenettverket. leder av kvinnekontakten 
har som tidligere år vært medlem av 1. maikomiteen, valgkomiteen 
FAP og har hatt en sentral rolle i 8. marskomiteen, og gjennom det 
arbeidet synliggjort Fredrikstad AP sitt engasjement for likestilling.  
 
Kvinnekontakten har lagt ned arbeid i å finne nye kvinnelige 
listekandidater til kommunevalget for 2023, men også motivere 
allerede engasjerte kvinnelige listekandidater til å fortsette viktig 
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politisk arbeid. Det anses fra kvinnenettverkets perspektiv som svært 
uheldig at flere kvinner gir uttrykk for at det er utfordrende å 
kombinere familieliv og livets mange forpliktelser med politisk arbeid. 
Det er også viktig å jobbe med og engasjere flere minoritetskvinner. I 
tillegg er det viktig å være klar over at likestilling dreier seg om 
mangfold- knyttet også til flere minoritetsgrupper i samfunnet. Her 
har vi en viktig jobb å gjøre som parti som helhet- Alle skal med! 

Kvinnenettverket vil benytte årsrapporten til å minne alle som er 
opptatt av likestilling om å ta kontakt ved behov. Kvinnekontakten er 
aldri lenger unna enn en telefon eller mail. 

- Helene Saloua Apenes Matri 
 

Medlemsansvarlig 

Gode partivenner! 2022 er nå tilbakelagt. I rollen som 
medlemsansvarlig har jeg snakket med og fulgt opp våre medlemmer i 
året som har gått. Vårt gode interne oppfølgingssystem gjør det 
enkelt å få oversikt over nye medlemmer, og ta kontakt med ny 
innmeldte.Jeg har også formidlet møte- og kurstilbud fra Østfold 
Arbeiderparti til medlemmene våre lokalt, samt deltatt på møter i 
Østfold Arbeiderparti. Det har blitt arrangert halvårlige leder- og 
medlemsansvarlig konferanser på fylkesplan. Jeg har også bistått 
partilagene med utforming av plakater, annen nyttig grafikk til 
promotering til arrangement, skoleringer og liknende. 

Det har også blitt arrangert en rekke «vervestunts» som har vist seg å 
gi gode resultater for Fredrikstad. Det har blitt designet en egen lokal 
verveblokk som vi har benyttet aktivt. Arbeiderpartiet sentralt har 
også opprettet en vervebutikk med flotte premier. 

Jeg gleder meg til det vi skal få til sammen i 2023, og håper på et godt 
år med god medlemspleie av våre eksisterende medlemmer – i tillegg 
håper jeg å kunne ønske velkommen til en rekke nye medlemmer! 

- Malin Krå Simonsen 
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Innledning:  

2022  

Samarbeidskomiteen for Fredrikstad og Hvaler arbeider etter egne 
retningslinjer og har til formål blant annet a ̊ sikre en utvikling og 
styrking av det faglig/politiske samarbeidet i Fredrikstad og Hvaler. 
Samarbeids- komiteen er sammensatt av representanter fra 
Arbeiderpartiene i Fredrikstad og Hvaler og LO i Fredrikstad.  
 
Østfold Arbeiderparti (ØAP) v/partisekretæren tiltrer, LOs 
ungdomsutvalg og AUF i Fredrikstad er også invitert til å delta/tiltre. 
AOF Østfold er sekretariat og tiltrer komiteen med en representant, 
som er samarbeidskomiteens sekretær.  

Sammensetning/representantene:  

Alle representanter og vararepresentanter er valgt for 
årsmøteperioden 2022/2023, gruppelederne tiltrer og har møterett, 
tale og forslagsrett i samarbeidskomiteens møter.  

LO – valgte representanter:  

Vidar Schei, Per Arne Hansen, Lisbeth Kristiansen  

Vararepresentanter i rekkefølge:  
 
1. Grethe Berntsen 2. Knut Berg 

Fagforbundet Hvaler – valgt representant:  

Mona Holmquist  
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Fredrikstad Arbeiderparti - valgte representanter:  

Rune Fredriksen – Vara Victor Kristiansen 
Kirsten Mostad Pedersen – Vara Helene Apenes Matri  

Hege Dubec – Vara Nils Are Magerøy  

Hvaler Arbeiderparti – valgt representant:  

Mona Vauger  

Fra Fredrikstad Arbeiderparti tiltrer:  

Ordfører Siri Martinsen og gruppeleder Victor Kristiansen  

 

Ungdomsrepresentanter som kan tiltre:  

• Leder av AUF kan tiltre, Jakob Fineide  

Østfold Arbeiderparti tiltrer:  

Fylkessekretær inviteres til møtene ved Desiré Craggs , dessverre sa ̊ 
døde Inger Christin Torp høsten 2022  

AOF Østfold – sekretariat:  

Har vært håndtert av AOF v/ Øistein Pettersen. 
AOF Østfold utøver også økonomi og regnskapsfunksjonene for 
samarbeidskomiteen.  

Arbeidsutvalget:  

Samarbeidskomiteen konstituerer seg selv, og leder/nestledervervet 
ga ̊r pa ̊ turnus mellom LO og Fredrikstad Arbeiderparti. I 2022 er det 
Leder AP Rune Fredriksen, som har vært Samarbeidskomiteens leder, 
med LO sin Leder Vidar Schei som nestleder. 
 
Arbeidsutvalg bestående av lederen i Fredrikstad, 
Arbeiderparti/Samarbeidskomiteens leder, LO 
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lederen/Samarbeidskomiteens nestleder, og Samarbeidskomiteens 
sekretær (AOF). Partisekretæren i Østfold Arbeiderparti inviteres til 
møtene.  

Møtevirksomhet og saker:  

I 2022 er det avholdt 5 ordinære møter i samarbeidskomiteen, det er 
vært noe reduserte møter i henhold til plan av diverse årsaker, og 
hvor det har vært følgende hovedsaker pa ̊ agendaen gjennom året:  

• Protokoll fra sist møte  
• 1. Mai markering  
• Valgkamp 2023  
• LO kongress  
• Bærekraft 2025  
• Budsjettet i Fredrikstad Kommune  
• Fair play Østfold  
• Viken overgang til ny Østfold  
• K. Runden  

Arbeidsutvalget har i tillegg avholdt møtepunkter for å planlegge og 
forberede saker i forkant til samarbeidsutvalget. Møter har blitt 
avholdt på teams.For 2023 ønsker man flere fysiske møter.  

Av saker som er viktig a ̊ fremheve:  

1. Valgkampen frem mot kommune og fylkestingsvalget 2023. 

2. Andre saker som har vært aktuelle og behandlet:  

a. Viktigheten av at LO/AP står sammen om en del viktige saker, og at 
man arbeider med oppsøkende virksomhet mot næringsliv og 
fagforeninger 

b. Ulike saker og innspill til pågående saker i Fredrikstad Kommune, 
hvor FAP har orientert om og fått innspill på enkeltsaker.  

c. Nominasjonsprosessen   
 
d. Programarbeidet  
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Arbeidsplasskontaktene:  

Vi har mange arbeidsplasskontakter, hvor arbeidet med a ̊ informere 
disse i 2023 skal gjenopptas i forbindelse med kommunevalget i 2023  

Fritt rettsråd:  

Ordningen har lang tradisjon i Fredrikstad – distriktet og finansieres 
av Samarbeidskomiteen. 
Målgruppen er medlemmer av LO og Ap. Det er Advokatene i 
Lykkeberg som utfører tjenesten, og det er AOF Østfold sitt kontor 
som administrerer den.  

Interessen for og bruken av ordningen har vært stabil, hvor det 
gjennom 2022 var 18 brukere av ordningen Dette er en oppgang fra 
2021  

Sluttord:  

Samarbeidskomiteen er et viktig organ for a ̊ sikre et godt og aktivt 
samspill i arbeiderbevegelsen lokalt. 2022 har det vært avlyst mange 
møter og både LO og AP må ̊ ta dette mer alvorlig å sette av tiden. 
AP og LO fra Hvaler sin møtevirksomhet i F/P er meget fraværende. 
I 2023 er det gode forutsetninger for det videre samarbeidet, og det å 
drive en målrettet valgkamp frem mot Kommune og fylkestingsvalget i 
2023, og vil bli det viktigste arbeidet for kommende periode.  

Sekretariat:  

AOF Østfold 
v/ Øistein Petersen  
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Årsberetning for Fredrikstad AUF 2022/2023  

Styret har i perioden bestått av:  

Vilde R. Ruud (leder) 

Aleksander Nordbø (politisk nestleder) 

Jacob Fineide(organisatorisk nestleder) 

Eline Sekkelsten(styremedlem) 

Peder Elias Henriksen(styremedlem) 

Hedda Vatn(styremedlem) 

Henriette Martinsen(styremedlem) 

Sofie Nordbø(vara) 

Hashim Abdi (vara) 

Nicolay W. Storvik(vara) 

Linéa Indstø (styremedlem fram til 08.06.2022).  

2022 har vært et litt usikkert år. Vi har sett oppmøte, møte til møte, 
samt aktivitet som har gått litt opp og ned. Dette er hovedsakelig på 
grunn av interne grunner som dessverre har vist seg. Likevel har 
medlemstallet økt i løpet av året og vi stiller oss positivt til det nye 
året som kommer med det nye styret.  

Starten av året slet vi med lokalet, da Onsøy Rådhus var under 
oppussing. Da det var ferdig fungerte ikke adgangskortet våres. Dette 
gjorde det vanskelig a ̊ fa ̊ til de første par styremøter, uten noe sted a ̊ 
være som var varmt. De ordinære møtene ble ogsa ̊ litt problematiske, 
men vi fikk ordnet lokaler til dem . Dette førte til at det første møte 
som var i februar, var det eneste i februar.  

Årsmøte til Fredrikstad Ap gikk ogsa ̊ veldig bra for oss, da vi fikk 
gjennomslag på alle forslagene våres  
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I mars sa ̊ fortsatte problemene med adgangskortet, men vi hadde 
funnet en løsning som fungerte ved temamøter. Vi hadde banner 
maling for kvinnedagen da taleren ikke kunne komme i siste liten, og 
et fint oppmøte av AUF’ere på kvinnedagen. Det foregikk en marsj for 
Ukraina, hvor ogsa ̊ AUF deltok på. Videre hadde vi vårt første 
medlemsmøte og et møte om likestilling. Under denne og neste 
måned var vi, samt fylke med på skolebesøk som flere i styre prøvde 
for første gang.  

I april hadde møter hvor temaene var: AUF på 123 og skolepolitikk.  

I mai hadde vi møter om FN og 16-årig stemmerett, samt deltok vi på 
1. mai og Barnas-dag aktiviteter.  

I juni sa ̊ ble det satt trykk på mobilisering til sommerleir, samt hadde 
vi et møte om Vest-Sahara og en sosial sommer avslutning.  

Juli var det et stort oppmøte på minnemarkeringen den 22. I august 
hadde vi møte om Pride og AUF på 1-2-3.  

I september var det møte om Palestina, møt en minister, 
ekstraordinært årsmøte (der vi fikk ordnet det nye budsjettet etter 
tilskudd fra sentrum og Kråkerøy Ap), valgkampen i Sverige og 
medlemsmøte.  

I oktober hadde vi filmkveld, møte om bioteknologi, og fagpolitisk 
samarbeid.  

I november var vi med på en demonstrasjon mot Wisting-feltet med 
Natur og Ungdom som hovedarrangør. Deretter hadde vi et møte om 
Wisting-feltet, Irans kvinnekamp, og et medlemsmøte.  

I desember hadde vi møte om oljepolitikk, og hva Ap/AUF har 
oppnådd samt juleavslutning.  

Styret i 2022 ønsker styret i 2023 lykke til!  
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Partilederens sluttord 

Kjære partivenn, 

2022 har vært et år med andre utfordringer enn det vi så for oss. Det ble 
et år med store samfunnsutfordringer, både internasjonalt, nasjonalt og 
lokalt. 

Men, vi har forberedt oss godt til tiden framover. Vi har laget et nytt 
program til kommunevalget og vi har gjennomført en god 
nominasjonsprosess. Nå skal vi gå til valg med det beste laget og 
Ordfører Siri Martinsen som vår fremste representant og 
ordførerkandidat! 

Vi skal møte velgerne med forståelse for de utfordringene de opplever, 
med en grundig samfunnsanalyse og et politisk program som setter de 
viktigste sakene på dagorden – vår kontrakt med velgerne i Fredrikstad. 
Samtidig skal vi være åpne for nye muligheter, løsninger og tiltak som er 
i tråd med vårt politiske grunnsyn. Det kjennetegner en politisk 
bevegelse som tar ansvar i en utfordrende tid. 

Jeg vil takke alle som har bidratt til gode diskusjoner i Fredrikstad 
Arbeiderparti i 2022. Grunnlaget for den politiske jobben i bystyret, 
fylkesting og storting legges i partiorganisasjonen. Det er gjennom 
samtaler, diskusjoner, vurderinger og innspill i partiet vi utvikler vår 
politikk i fellesskap. 

En spesiell takk til våre samarbeidspartnere i AUF og LO for mange gode 
forslag og diskusjoner i forbindelse med program- og 
nominasjonsprosessen. Nå gleder vi oss til å drive tidenes beste 
valgkamp sammen med dere! 

Takk til alle for samarbeidet i året som har gått, nå er tiden inne for 
valgkamp. Jeg ser fram til å møte hver enkelt av dere – slik at vi kan 
bidra til å gjøre Fredrikstad til et enda bedre samfunn – sammen. 

Rune Fredriksen 

Leder Fredrikstad Arbeiderparti 
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4. Regnskap 2022 

Budsjett 2022                                                                   Regnskap 2022(1,2,5) 

Inntekter: 

Statstilskudd: 160.000                                                             164.862 

Kommunetilskudd: 100.000                                                    101.135 

Kontingentandel: 50.000                                                         51.178 

Renteinntekter: 15.000                                                            15.168(3) 

Andre inntekter 5.000                                                               20.000(4) 

Totalt inntekter: 330.000                                                       352.343 

 

Utgifter: 

Møte- og kursvirksomhet: 90.000                                       123.600 

Kontorhold: 35.000                                                                  36.858  

Faglig-politisk: 22.000                                                            23.000 

AUF: 20.000                                                                               20.000 

Kulturfondet: 5.000                                                                  5.000 

Landsmøtefondet: 27.000                                                      27.232 

Blomster/gaver: 6.000                                                            9.445  

1.mai: 30.000                                                                             33.500  

Diverse: 5.000                                                                           5.128 

Totalt utgifter: 240.000                                                          283.763 

Resultat 2022:                                                                     68.580 
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Balanse per 31.12.2022(6)  

Eiendeler  

Driftskonto: 553.808 

Fastrentekonto: 3.023.432 

 Kredittkort: 5000 

Sum: 3.582.240 

 

Gjeld og Egenkapital  

Egenkapital 31.12.2021: 3.513.660  

Årets overskudd: 68.580 

Egenkapital 31.12.2022: 3.582.240 
 

Noter (6)  

1. Regnskapet oppfyller kravene etter partiloven og 
partilovsforskriften. Relevante opplysninger etter § 3-8 til § 3-17 i 
forskriften, samt §3.6 og §3.7 nedenfor.  

Regnskapet er ført etter bruttoprinsippet, med periode 31.12.21 til 
31.12.22 (12 måneder). Inntekter og utgifter er registrert i perioden de 
er opptjent/brukt, jfr. forskriftens §3.2 og §3.4.  

2. § 3-13 Antall ansatte og medlemmer 
Det har ikke vært noen ansatte eller utbetalt godtgjørelser i 
forbindelse med verv i  

Fredrikstad Arbeiderparti for regnskapsåret 2022.  

Antall betalende medlemmer ved årets start danner grunnlag for 
tilbakeføring av medlemskontingent til partileddet.  
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3. Hovedbeholdningen er satt i fastrenteinnskudd med 1 års binding 
til primo november 23. Opptjente renter på 13.518,46 kr for siste del 
av 22 blir bokført på regnskap 23.  

4. Kvinnenettverkets andel av beholdningen til 8. mars-komiteen er 
tilbakeført til partiet og ført som inntekt.  
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Budsjett 2023  

Inntekter:  

Statstilskudd:                           165.000 

Kommunetilskudd:                   100.000 

Kontingentandel:                      50.000 

Renteinntekter:                        100.000 

Andre inntekter:                       15.000 

Totalt inntekter:                      430.000 

 

Utgifter:  

Møte- og kursvirksomhet:          75.000 

Kontorhold:           30.000 

Faglig-politisk:          23.000 

AUF:           20.000 

Kulturfondet:          5.000 

Landsmøtefondet:           27.000 

Blomster/gaver:           9.000 

1.mai:          35.000 

Diverse:         6.000 

Valg 2023:         600.000 

Totalt utgifter:         830.000 

Prognose 2023:                       - 400.000 
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5. Forslag 

 
Innsendte forslag til årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti 
2023.  
 
Forslag nr 1: Parkeringer tar unødvendig stor arealer. 
Innsender: Fredrikstad AUF 
 
Vi aktiv klager på å klage på å ikke ha nok arealer likevel er 
parkeringen til Østfoldhallen parkering store en Østfoldhallen. 
Parkeringsplasser tar opp store tomme områder som kunne vært 
bedre brukt med leiligheter, jordbruk eller skog-og naturområder. 
AUF i Fredrikstad ønsker: 
 
• Tilrettelegge for parkering på tak å kjellere i nye bygninger. 
• Å vurdere muligheter for å bygge mer effektive parkering der det alt 

er parkeringer i dag. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Forslag nr 2: La oss beholde fredrikstadmarka! 
Innsender: Fredrikstad AUF 
 
Vi er alle glade i marka vår. Fredrikstadmarka er en viktig del av 
manges liv. Marka er tilrettelagt for tur og trening, men deler av det er 
også et sammenhengende skogsområde som dyra, insektene og 
plantene elsker. Ikke bare er det et rikt mangfold i selve skogen, men 
også rundt områdene som vi bruker flittig. Rundt og i dammene lever 
frosker, ender, småfugler, vannliljer, øyenstikkere, fisker og alt som 
behøves i et velfungerende økosystem. 
Vi er bekymret at hvis det kuttes ned på arealet, vil dette viktige og 
harmoniske økosystemet bli påvirket på et negativt vis. Byggeplasser i 
nærheten av grensa vil føre blant annet til at småfugler ruger egga 
sine på plast og søppel, rådyr forviller seg innenfor gjerder og skader 
seg, og ikke minst tap av biologisk mangfold i nærheten. 
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Å bygge ut i skogsområder og ulendt terreng er et stort inngrep i 
naturen. Store tunge skogsmaskiner, gravemaskiner og borerigger 
setter dype spor etter seg. Skogen rundt området vil påvirkes 
ekstremt i en lang periode, og det virker stressende på dyra og 
plantene. Og ikke minst så forsvinner hjemmene til Frøken Kanin, 
Mikkel Rev og Nøtteliten under utbyggingen. 
 
Fredrikstad AUF vil: 
- Unngå store utbygginger i nærheten av markagrensa 
- Forhindre minking av arealet til fredrikstadmarka 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Begrunnelse/kommentar: 
Fredrikstad Arbeiderparti har vedtatt i vårt valgprogram at vi skal 
opprettholde vern av markagrensa. 
 
 
Forslag 3: Styrkningsgruppe i matte 
Innsender: Fredrikstad AUF 
 
I Desember 2021 fikk Frederik II vgs. ressurser til en ny type klasse i 
Matte for vg1 elever som hadde fallt av matteopplegget i første halvår 
av skole. Denne klassen ble kalt styrkegruppa og fokuserte aller mest 
på å forbedre seg til neste vurdering. I denne klassen var det også 
mye mer privatlæring mellom lærer or elev. Dette ga elever en 
fordypning innen temaet mer en i de normale klassene. 
Resultatene som kom ut av dette programmet var veldig positive. 
Elever som hadde fallt av det vanlige 1P Matte opplegget og som var i 
fare med å få stryk, nådde toppkarakterer på neste prøve. Elevene 
forsto temaet de jobbet med i matte på en mye mer utdypende måte 
siden de faktiske ordene og betydningene ga mening. 
  
Styrkningsgruppa går ut på å få elever som henger bak tilbake på 
føttene sine. Dette gjør man ved å ha mer lærer-elev opplæring og 
mer forbredelse til vurdering i tema. Det er kontaktlærer og 
mattelærer som bestemmer om dette er et tilbud som passer deg. Det 
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er ønsket å innføre dette tilbudet på alle offentlige videregående 
skoler i Østfold med matte 1P og 2P. 
 
Fredrikstad AUF vil: 
*Innføre den beskrevede styrkingsgruppa i alle offentlige 
videregående skoler i Østfold med matte 1P og 2P. 
*Sørge for at elever som faller ut av mattetimene kan få tilbud om 
denne gruppa. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes fylkestingsgruppa. 
 
 
Forslag 4: Lærevansker på skolen. 
Innsender: Fredrikstad AUF 
 
Noen elever opplever å ikke få skolebøkene sine tilgjengelig før lagt ut 
på åre, dette er elevene som ofte alt sliter på skolen eller får elever til 
å slite på skolen. Da en kort lese lekse som skal ta 10 min plutselig tar 
80 min. dette er ikke langsiktig fungerende for elever da man lett gå 
igjennom 2 måneder for man får bøkene sine. 
 
Disse bøkene er også utformet forskjellig og dermed mindre 
brukervennlig de er også fordelt utover flere nettsider. Og tar lang tid å 
laste opp, noen av bøkene kan man ikke pause eller spole i som gjør 
sann at man ikke kan høre over en del av en tekt uten å høre helle 
eller ta notater. Noen har også vanskelig å forstå robotstemmer med 
dårlig justerbart tempo. 
 
Elevers rettigheter er viktig blir opprettholdt. Dette er ikke tilfelle for 
de fleste med lærevansker da flere mangler god eller videre 
oppfølging i utfylling av dokumenter eller hva de har rett til i første 
omgang om dette er tilpassede prøver, tider, eller læring. Disse 
dokumentene kan være vanskelige å fylle ut alene i hvert fall i VG 1. Da 
det er det første året du blir forlatt til å gjøre alt selv. Spesielt vis du 
ikke vet hvordan man finner det, eller hva du leter etter.  
Dette blir ikke til hjelp for lærere som ikke har forståelse for 
situasjonen din og krangler om du virkelig trenger en muntlig prøve 



 35 

eller utvidet tid eller andre tilpasninger fordi det er til bry for dem skal 
ikke være noe noen elever opplever. Dette er demotiverende, 
nedverdigende og tar fra elever muligheten å gjøre det bra på skolen. 
AUF i Fredrikstad vil ha: 
 
 ·  Raskere tilgjengelighet til nett bøker 
·   Lik bruker metode og mer brukervennlig 
·   Hjelp til utfylling av dokumenter og rettighets opplysning 
·   Videre opplæring til lærere om lærevansker. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa og 
fylkestingsgruppa. 
 
Forslag 5: Lokal rusreform 
Innsender: Simon Appelberg Laabak 
 
Et av vår tids store prosjekter er arbeidet med en mer human og 
rettferdig ruspolitikk. Mennesker som er avhengige av rusmidler er 
først og fremst syke, og har behov for hjelp. I all for lang tid har 
samfunnet møtt rusavhengighet med straffereaksjoner fremfor tilbud 
om helsehjelp. Det er heldigvis er i ferd med å snu - etter mye 
engasjement og fokus på rusreform. I NOU 2019:26 ¨Rusreform - fra 
straff til hjelp¨ kom det en klar anbefaling om at man slutter å straffe 
personer for befatning med rusmidler til eget bruk. Dagens ruspolitikk 
har ført til sterk stigmatisering og stor belastning for en utsatt gruppe 
mennesker, og gjort det vanskeligere for mennesker som er 
avhengige av rusmidler å få helsehjelp som følge av frykten for å bli 
straffeforfulgt. 
 
I 2022 presenterte riksadvokaten nye retningslinjer som følge av tre 
dommer i høyesterett. Der ble det blant annet slått fast at man ikke 
lenger skal straffes for besittelse eller bruk av inntil fem gram heroin, 
kokain, eller amfetamin. Det vil si at dersom politiet i dag stopper noen 
som besitter et par gram heroin til eget bruk skal de verken gi 
vedkommende bøter eller fremme dem for retten. Det er et stort steg i 
riktig retning for en ruspolitikk som gir mennesker den hjelpen de 
trenger. 
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I 2021 var det ifølge FHI 241 overdosedødsfall i Norge. I 2020 var det 
331. Det er uholdbare tall, og det er helt nødvendig at det tas grep. I 
tillegg til å slippe straffeforfølgelse bør personer som blir stoppet av 
politiet for bruk eller besittelse av mindre mengder narkotika henvises 
til helsehjelp. I den forrige regjeringen sitt forslag til rusreform var 
tanken at man skulle innkalles til en frivillig rådgivende samtale. Det 
støtter Fredrikstad Arbeiderparti. Å ikke møte til samtale bør heller 
ikke medføre sanksjoner. Endringsarbeid hos mennesker krever at det 
er en egen indre motivasjon for endring, derfor bør det ligge et 
frivillighetsprinsipp til grunn for disse samtalene. Gårsdagens 
ruspolitikk har vært med å øke de sosiale forskjellene. Økonomi er 
også gjerne en utfordring for mennesker som er avhengige av rus - og 
bøter som straffereaksjon har hverken hjulpet avhengigheten eller 
økonomien, tvert i mot. Arbeiderpartiet kan ikke støtte oppom en 
politikk som vi erfaringsmessig vet at kun gjør vondt verre for en 
utsatt og sårbar gruppe. 
 
I lys av dette ønsker Fredrikstad arbeiderparti å innføre et 
pilotprosjekt om lokal rusreform i påvente av en statlig forankret 
rusreform, slik flere andre byer har gjort før oss. Både Oslo og Bergen 
har vedtatt liknende punkter som foreslås i dette forslaget.  
 
Fredrikstad arbeiderparti mener at mennesker som er avhengige av 
rus skal møtes med tilbud om helsehjelp - ikke straff. Det arbeidet må 
jobbes med lokalt, i påvente av en nasjonal omlegging av lovverket. 
Den lokale rusreformen innebærer at når politiet avdekker at personer 
under 25 år bruker eller er i befatning med narkotika til egen bruk, skal 
det gis melding til kommunen om dette. Bystyret skal sørge for at det 
etableres en rådgivende enhet som ivaretar innkalling og oppfølging 
av personer som er meldt inn av politiet. Den rådgivende enheten skal 
ha tilgang på relevant kompetanse innenfor helse, rus og barnevern. 
Når politiet melder fra til kommunen om avdekket befatning med 
narkotika til eget bruk skal forholdet ikke anmeldes. 
 
Det er i kommunen førstelinja i helsetjenesten er organisert, og det er 
behov for å se på hvordan man kan sørge for økt finansiering og 
omlegging for å rigge tjenestene til å takle økt brukerbehov som følge 
av rusreform. Fredrikstad Arbeiderparti mener at man må sørge mer 
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finansiering fra staten, og se på samarbeid med andre kommuner for å 
ruste helsetjenestene slik at vi kan tilby hjelp til alle som trenger det. 
 
Forslag til vedtak: 
Bystyregruppa til Fredrikstad Arbeiderparti fremmer følgende punkter 
• Administrasjonen bes igangsette arbeid med et pilotprosjekt om 

alternative reaksjonsformer med lett tilgang til helsehjelp og 
rådgivning ved pågripelse for bruk eller besittelse av narkotika til 
eget bruk. 

• Administrasjonen går i dialog med Oslo kommune og Bergen 
kommune for å dele erfaringer og få inspirasjon til hvordan arbeidet 
med et pilotprosjekt i Fredrikstad kan se ut. 

• Administrasjonen skal holde helse- og velferdsutvalget løpende 
orientert om arbeidet med pilotprosjektet. 

• Dersom politiet og kommunen ikke kommer frem til en enighet vil 
bystyret søke nasjonale myndigheter om å få innføre lokal 
rusreform. 

 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Forslaget avvises. 
 
Forslag 6: TANNHELSE 
Innsender : Onsøy laget 
 
Tannlege behandling er blitt så dyrt at stadig økende andel av 
befolkningen avstår fra nødvendig tannhelsebehandling for 
Å spare penger. 
 
Begrunnelse: 
Arbeiderpartiet har tidligere vedtatt en trinnvis tannhelsereform. 
Denne reformen ble rasert under solberg-regjeringen. Arbeiderpartiet 
må gjenopprette arbeidet med en trinnvis reform i tannhelse-
sektoren, På lik linje med landets øvrige helsetjenester. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
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Forslag 7: STØTTE TIL GRAVFERD 
Innsender : Onsøy laget 
Ap innfører støtte til gravferd. 
 
Begrunnelse: 
En vanlig begravelse er forbundet med store kostnader og stadig flere 
av våre innbyggere finner det vanskelig å skaffe tilstrekkelig med 
midler til å begrave sine kjære. Mange pårørende må ta opp lån til 
formålet. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
 
 
Forslag 8: HJEMMESYKEPLEIE 
Innsender : Onsøy laget 
 
Hjemmesykepleien må få tildelt ressurser som muliggjør en betydelig 
Styrking av hjemmesykepleien. Det haster ! 
 
Begrunnelse: 
Hjemmetjenesten skal rommen nødvendig helsehjelp for den delen av 
befolkningen som bor utenfor institusjon, men med behov for 
helsetjenester. 
Helseministeren har varslet at mange eldre vil ønske å bo hjemme i 
framtiden og at behov for institusjonsplasser vil avta. 
Dette er et perspektiv på svært lang sikt !! 
 
I dag har vi allerede et akutt behov for flere sykehjemsplasser, og vi 
har et stort behov for flere helsesykepleiere i tjeneste. 
Helsetjenesten lider også av underbemanning, ikke minst i 
hjemmetjenesten. 
 
Ansatte i tjenesten opplever en hverdag preget av tidsklemmer som 
umuliggjør nødvendig pleie av klientene. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
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Forslag 9: KONSULENTBRUK 
Innsender : Onsøy laget 
 
Konsulentbruken i kommunen øker år for år, enten det gjelder 
«bærekraft 25» som vi har lest om i avisa, eller andre etater i 
kommunen. Her er det snakk om store beløp. 
Har ikke fre-stad ap noen plan på å få ned denne konsulentbruken ? 
Det bør opprettes et utvalg som ser på dette. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
 
Forslag 10: SAMHANDLINGSREFORMEN 
Innsender : Onsøy laget 
En av tankene bak samhandlingsreformen var at pasienter skulle 
skrives ut raskere fra sykehus, og at helsetilbudet i kommunen skulle 
bygges opp, slik at de var rustet til å ta over behandlingen på et 
tidligere tidspunkt. 
 
Det har vært vanskelig all den tid korttidsplasser er opptatt av 
langtidspasienter som venter på sykehjemsplass. Dette er ikke bra for 
kommunen og ikke minst for pasientene !! 
 
Spesielt for de alvorlige syke Arbeiderpartiet sentralt bør evaluere 
deler av planen og vil fre-stad ap være en på driver for dette ?? Med 
sine erfaringer ?? 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
 
Forslag 11: ÅLEDALSLINJA/STORVEIEN 
Innsender : Onsøy laget 
 
Onsøy ap-lag vil igjen henlede oppmerksomheten mot åledalslinja. 
Dette er en sak som strekker seg over 50 år ! 
I 2015 hadde storveien en årsdøgnstrafikk på 16.800 kjøretøyer. 
Det burde tilsi en 4 felts motorvei med et slikt trafikkgrunnlag !! 
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Vil fre-stad ap gjøre noe for beboerne langs storveien ?? 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes fylkestingsgruppa 
 
Forslag 12: HAUGEVEIEN 
Innsender : Onsøy laget 
 
På strekningen fra gressvik ungdomskole til gamle ålevei ferdes store 
deler av året elever frem og tilbake for å benytte idrettsanleggene i 
trondalen til fysisk fostring. 
Mange biler kjører denne strekningen med relavtivt stor hastighet. 
Onsøylaget er opptatt av sikringen av alle fotgjengere og vil utfordre 
fre-stad ap / kommunen til å undersøke hva som skal til for sikring. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Forslag 13: BARNEFATTIGDOMMEN 
Innsender : Onsøy laget 
 
På årsmøte til Fredrikstad AP i 2015 kom Onsøy laget (for første gang) 
med et forslag til en tiltaksplan for å få frem realistiske tiltak for fattige 
familier med barn i Fredrikstad kommune. 
Levevilkårskartlegging for 2004 i Fredrikstad viste at disse familiene 
hadde økt til 11,8% da var 1935 Barn. 
Siden 2014 har tallet økt år for år. 
 
115 tusen barn i Norge i dag i familier med vedvarende lav inntekt. 
Fattigdommen øker, og den har bitt seg fast og den biter hardt. 
Det er ikke bra for dem det gjelder og ikke bra for samfunnet vårt. 
Vi krever tiltak mot barnefattigdom både kortsiktig og langsiktig. 
Lenge har regjeringen fortalt oss at hovedveien ut i fattigdommen er 
ARBEID. Ja de som kan MÅ JOBBE. Men hva med e som ikke kan, hva 
med de som er syke og uten jobb som er tilrettelagt. 
For å bidra må tilrettelegging være til stede, alle må ivaretas med 
verdighet. 
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NAV må få større kapasitet, kvalitet, og pålitelighet. I dag er NAV et 
skjellsord. Og skjønn er meneslig på NAV og de fleste er ikke 
menneskelige. Vi tur ikke det vil være inflasjonsdrivende. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Bystyregruppa og 
Østfold Arbeiderparti 
 
Forslag 14: MENTAL HELSE 
Innsender : Onsøy laget 
 
Er virkelig dette temaet så lite viktig at man ikke kan sette en egen 
post på tema? 
 
Hovedbudskap: Arbeiderpartiet vil ha en folkehelsepolitikk som 
utjevner sosial ulikhet i helse og vil kjempe mot en todeling av vår 
felles helsetjeneste 
Vår tidligere regjering ønsket et mangfold for de rikeste, noe som vi er 
totalt uenig i. Men jeg ønsker et eget tema for MENTAL HELSE 
generelt. 
 
Vi har god praktisk i kommunen, men «hva med dagen etter «effekten. 
Du blir ikke frisk etter X uker behandling. Hva med ettervern og 
oppfølging. Vi i Mental Helse som mange andre frivillige minskes og 
blir utelatt at kalkylen om videre drift. 
 
Vi lever som så mange andre fra hånd til munn, MEN VI MÅ VÆRE DER 
hvor kommunen og deres tilbud ikke er. Hver dag ser jeg hvor 
vanskelig de er hvis vi må vurdere nedleggelse av vår Cafe. 
I fjor hadde MENTAL Helse 350 000 tusen telefoner etter pandemien 
og den telefonen er økende. DENNE kan ikke stenges. Vi redder liv 
HVER DAG på grunn 
av denne telefontjenesten. Tilbudet vi har med cafe er SÅ viktig. 
Lokalt i Fredrikstad MENTAL HELSE er særdeles viktig, PGA helse 
angst, sosial angst, personlig angst, mestringsfølelse, livskvalitet, og 
har du ingenting av dette, hvordan kan DU da ta stilling til det, JEG 
KAN. 
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Begrunnelse. 
Mental Helse (Psykisk helse) Finnes på mange plan. Grasrota FOLKET 
mener noe annet en politikerne. OG SKAL BLI HØRT. Vi må jobbe med 
muligheter etter i ettervern og jobbe kontinuerlig med og gi alle 
mennesker en mulighet til å opprettholde en hverdag på sosialt og 
meningsfull hverdag. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Forslag 15: Økte problemer i skolen 
Innsender : Onsøy laget 
 
Barn og unge bør ha mulighet til å lære seg økonomi og budsjett i 
skole.. Og mange med problemer faller fra og mangler utdannelse. 
Mange grunner ligger her, mobbing, dysleksi og mange ganger 
urimelige valg av sammen setningen av klassene på 1. trinnet. 
Begrunnelse. Mange faller igjennom. For mange barn og unge er det 
mange som ikke får den hjelpen de faktisk har krav på og kommer bak 
i forståelse og læring. Grunnleggende matematikk kan for mange 
være vanskelig og alle ønsker ikke eller har anlegg for og være 
akademiker. Større tilrettelegging av praktiske fag bør være for de 
som trenger det, læring av og holde et budsjett er viktig fr barn og 
ungdommer for det er mange som ikke klarer og betjene lån og gjeld, 
og ofte faller dette problematisk og vanskelig og alle har ikke 
muligheter til å ha en økonom som kan hjelpe. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa og 
Østfold AP 
 
Forslag 16: Bedre AFP, bedre tjenestepensjoner og en sliterordning 
i Folketrygden. 
Innsender : Onsøy laget 
 
Siden 2006 har alle arbeidsgivere hatt plikt til å spare 
tjenestepensjon for sine ansatte tilsvarende 2 % av den lønna som 
overstiger folketrygdens grunnbeløp (1G). Fra nyttår 2022 sørget 
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Ap/Sp-regjeringen og stortingsflertallet for å styrke ordningen, slik at 
man får opptjening for hver krone man tjener. 2 % opptjening er likevel 
et lavt nivå, og LO-kongressen har nå vedtatt å kreve at dette 
minstenivået økes til 4 %.  
 
Det vil gi mye bedre pensjon for rundt 560 000 arbeidstakere som 
bare har minimumsord-ningen. I tillegg er det rundt 360.000 som har 
mellom 2 og 5 %, og mange av disse vil også få bedre pensjon. En 
arbeidstaker født i 1980 og som tjener tilsvarende fem ganger 
Folketrygdens grunnbeløp (5G = 557 385 i 2022) vil få en pensjon 
inkludert AFP på 61 % av lønn hvis hun går av med pensjon som 67-
åring. Hvis minstesatsen økes til 4 %, som LO krever, vil hun få en 
pensjon på 67 % av snittlønna. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
 
 
Forslag 17: POLITISK RETNING 
Innsender : Onsøy laget 
 
Arbeiderpartiet har med stor oppslutning ledet nasjonen 
Norge til topps !! I 10-15 internasjonale rangeringer av typen 
Beste land å bo i,best på velferd, etc.,gjennomført med en 
Politikk basert på sosialdemokratiske verdier. 
Siden 90 tallet har libralistisk politikk vunnet framgang, 
Til skade for velferd og økonomi. 
I mange land, med økende forskjeller på fattig og rik, utflagging av 
industrier og nedbygging av velferd. 
Arbeiderpartiet stod lenge i mot, men aksepterte nyliberale ideer i 
Form av newpublic management fra søsterpartiet i stoebritania under 
tony blar fra årtusenskiftet av. 
 
Innslag av liberalisme har skadet oppslutningen om 
sosialdemokratiske partier i hele europa. Vi, onsøy laget mener ar 
arbeiderpartiet må avskrive npm med sine 
Markedsmekanismer som styringsgrunnlag, og gjenopprette styring 
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Basert på politiske vedtak, fundamentert på sosialdemokratiske 
verdier. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
 
Forslag 18: Gi en del av overskuddet fra olje og gass til Ukraina 
Innsender: Helge Kolstad 
 
 
Energikrisen i Europa er i hovedsak oppstått som følge av Ukraina-
krigen og stenging av gasstilførslene fra øst. Dette er et problem for 
alle, men Norge har også tjent stort på høye gass- og oljepriser. 
Ukraina, som er rammet av et grovt og ulovlig overfall, har mistet både 
landområder, infrastruktur og folk, og må holde i gang et 
samfunnsmaskineri gjennom veldig vanskelige tider. 
Norge snakker mye om solidaritet og deltar aktivt i hjelpearbeidet. 
Men samtidig som vi øker vår fortjeneste, står vi i fare for å redusere 
uhjelpen og annen støtte til land i vanskeligheter. Dette må vi ikke la 
skje! 
 
Fredrikstad arbeiderparti er innforstått med at det må spares i Norge, 
for å dempe inflasjonen og legge grunnlaget for ny oppgang. Men vi 
har råd til å bruke mye mer penger ute i verden. Derfor må vi minst 
opprettholde nivået på uhjelp og andre former for støtte. For raskt å 
nå, og helst overgå dette målet, må vi finne formål ute som ikke krever 
store apparater og lang forberedelse. 
 
La oss derfor gi direkte støtte til de mange mennesker som må lønnes 
over offentlige budsjetter i Ukraina. Et beløp på 50 milliarder kroner for 
2023 er ikke for mye for oss, og ville gjøre det noe lettere for et land i 
den ytterste nød å opprettholde sine offentlige tjenester. Fredrikstad 
arbeiderparti vil sterkt oppfordre regjeringen til å ta dette med i sitt 
reviderte budsjettforslag. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Fredrikstad Arbeiderparti viser til at regjeringen i 2022 til 2023 har gitt 
sivil og humanitær støtte til Ukrania for i alt rundt 8,3 milliarder kroner 
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og militær støtte for om lag 5,4 milliarder kroner. Det vurderes også å 
sende tanks til Ukraina. 
 
Fredrikstad Arbeiderparti forutsetter at Norge fortsetter å bidra både 
med militært utstyr og sivil støtte så lenge krigen pågår og at Norge vil 
gi en substansielt støtte til gjenoppbyggingen i Ukrainia når 
krigshandlingene opphører. 
 
 
Forslag 19: Lagsstruktur 
Innsender: Partistyret 
 
Årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti vedtok følgende den 5/3-22: 
«Det gjennomføres en evaluering av lagsstrukturen i Fredrikstad 
Arbeiderparti. Evalueringen fremlegges for årsmøtet 2023 i 
Fredrikstad Arbeiderparti». Saken ble drøftet på partistyremøte 25/4-
22 og partistyret vedtok følgende: 
 
«Alle lagene fremmer én representant fra sitt lag til å sitte i et slikt 
arbeidsutvalg. Fredrikstad AUF blir også invitert til å delta i dette 
arbeidsutvalget.» 
 
Lagslederne fikk deretter en ny epost den 31/5-22 om å finne noen 
som kunne representere laget i dette arbeidet. 
Det ble avholdt møte med lagslederne den 29/8-22 hvor det følgende 
anbefalinger er referert: 
 
«Tiltak som kan bedre situasjonen: 
· Rolvsøy og Lisleby ønsker å samarbeide for å øke aktiviteten. 
Sammenslåing vurderes. 
· Partiet må ta initiativ til at det blir interessant å være aktiv i et lag 
· Representantskapsmøtene må bli et reelt beslutningsfora og et 
interessant sted å komme, og ikke et rent sandpåstrøingsorgan. En 
kombinasjon av representantskapsmøte og temamøte 
· Representantskapet må også kunne mene noe om sentrale saker 
Gruppa foreslår et åpent møte for hele organisasjonen der dette tas 
opp. Da bør vi ha gode, sentrale innledere og bevertning.» 
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Partistyret drøftet innspillet fra arbeidsgruppa i møte den 5/12-22 og 
følgende ble skrevet i protokollen: 
«Sak om lagsstruktur. Mona holder i saken fra partistyret. Er lagd et 
dokument av innspill. 
Her er det ulike syn på lagsarbeid og oppslutning. Torsnes og Borge 
laget har mye aktivitet og mange møter med innledere. Saken legges 
frem for a ̊rsmøte i 2023.» 
Parallelt med dette har det vært tatt kontakt med partisekretær i 
Østfold og partiet sentralt for å avklare formalitetene rundt en slik 
prosess – og en gjennomgang av vedtekter / rutiner for hvordan man 
legger ned et lag, jfr. henvendelse om dette fra Kråkerøy/Sentrum 
Arbeiderlag. 
Partistyret ønsker å arrangere et møte som anbefalt av arbeidsgruppa. 
Det å innkalle til et slikt møte ligger til partistyret. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
 
Tas til orientering. 
 
Forslag 20 Offentlig kontroll av kraftmarkedet 
Innsender: Lisleby Arbeiderlag 
 
Norge innførte markedsbasert omsetning av elektrisk kraft allerede 
1991. Strømprisen fast-settes daglig på en kraftbørs som kalles Nord 
Pool. Den er basert på strømleverandørenes etterspørsel hos 
strømprodusentene. Dette høres tilforlatelig ut. Men som alle andre 
varer det er knapphet på, går prisene opp når etterspørselen blir stor i 
et markedsbasert system. (Det samme som aksjemarkedet!) Det store 
spørsmålet man bør stille i disse dager er dette: ER DETTE EN 
RETTFERDIG MÅTE Å FORDELE ET LIVSNØDVENDIG PRODUKT PÅ? 
Dagens system rammer både bedrifter og personer med dårlig 
økonomi på en brutal måte når kraftprisene er så høye som de nå er 
blitt. Analytikere forteller at vi må forvente høye priser gjennom hele 
vinteren. Det er ventet et ras av inkassosaker utover da det er mange 
som ikke vil klare de høye strømregningene.  
 
Hvem er det egentlig som stikker av med ge-vinsten? Jo, det er stort 
sett kommuner og fylkeskommuner som eier kraftverkene samt Sta-
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ten som tar inn avgifter. Kan disse offentlige organene være bekjent 
av å berike seg på men-nesker som kanskje så vidt får økonomien til å 
gå rundt? 
 
Det ser ut til at landet er helt låst til dagens system for kraftomsetning. 
Må det være slik, el-ler kan Stortinget gjøre et vedtak slik at norske 
kraftprodusenter ikke lenger er forpliktet til å selge all produsert kraft 
via kraftbørsen Nord Pool? Velstandsutviklingen i Norge kan i stor 
grad tilskrives billig, norskprodusert elektrisk kraft. Dette må fortsatt 
være den rådende politikken.  
 
Skal vi få til dette, må det normale forbruket til norske abonnenter 
selges til en rimelig pris fastsatt av norske myndigheter. Hvis det 
oppstår et kraftoverskudd f.eks. grunnet stor vannføring i elvene, kan 
denne kraften selges via kraftbørsen Nord Pool. Abonnenter som har 
et høyere forbruk enn normalt, kan dermed kjøpe ekstra kraft via 
kraftbørsen.  
 
I et land med lang vinter og kuldeperioder er vi avhengig av elektrisk 
kraft til bl.a. oppvarming. Andre land har satset på gass for å 
imøtekomme energibehovet. I Europa henger prisene på gass og 
elektrisk kraft sammen. Dette slår svært uheldig ut for norsk 
forbrukere. Vi må derfor snarest mulig kople oss vekk fra strømpriser 
som for en stor grad er koplet opp mot gassprisene på det europeiske 
markedet. 
 
FORSLAG: 
Arbeiderpartiet skal arbeide for at det norske strømmarkedet frikoples 
fra strømbørsen Nord Pool. Norske strømabonnenter skal betale en 
rimelig pris for normalt forbruk fastsatt av myndighetene. 
Overskuddskraft kan selges via kraftbørsen Nord Pool. Abonnenter 
som tidvis trenger mer kraft enn normalt, kan kjøpe denne kraften av 
strømleverandører knyttet opp mot Nord Pool. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
 
 



 48 

Forslag 21: Forskjellene øker 
Innsender: Lisleby Arbeiderlag 
 
Etter over 8 år med en Høyredominert regjering så man tydelig at 
gapet mellom fattig og rik stadig var økende. Å minske dette gapet 
skulle være Arbeiderpartiets viktigste oppgave i de kommende år. 
Partiet må ta innover seg at økende priser rammer de som har minst 
verst.  
 
Denne utviklingen har ikke avtatt etter at Arbeiderpartiet igjen kom 
inn i regjeringskontorene. FN anslår nå at ca. 10 % av befolkningen 
lever under EUs fattigdomsgrense som for ti-den er kr 237.000 pr. år 
for enslige. Utviklingen har gått i feil retning over flere år. 
 
Mange av de fattige i Norge lever på ytelser fra det offentlige. Grunnet 
ytelsenes størrelser havner mange under fattigdomsgrensa. Det kan 
umulig være sannsynlig at alle disse ønsker å motta ytelser istedenfor 
å jobbe. De som mottar ytelser, har fått innvilget disse etter nøye 
vurdering av NAV.  
 
I et velferdssamfunn som det norske er det uverdig at mange av de 
som regnes som fattige ikke har nok penger til mat. Vi hører om lange 
køer foran de frivillige mat-sentralene og Frelsesarmeen. Ekstra ille er 
det for barna i fattige familier. Disse blir ofte ute-stengt fra aktiviteter 
som andre barn tar som en selvfølge. 
 
Skal Norge fortsatt kunne kalle seg et velferdssamfunn, må de 
forskjellige ytelsene løftes til et høyere nivå. I tillegg må NAV få enda 
mer ressurser til å hjelpe arbeidsledige og personer med 
helseutfordringer ut i jobb. Flere tiltaksplasser kan være et viktig 
tiltak. Dette vil bidra til et mer anstendig liv og selvrespekt for den 
enkelte. Arbeiderpartiet skal være garantisten for at alle innbyggere i 
dette landet skal kunne leve verdige liv. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes Østfold Arbeiderparti. 
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Forslag 22: Uttalelse vedr. fergedrift Lisleby – Sellebakk.   
Innsender: Lisleby Arbeiderlag 
 
Fergestrekningen Lisleby – Sellebakk har vært en suksess og har hatt 
jevnt stigende trafikk. Fergen har i stor grad bidratt til at personer som 
har behov for å krysse elva mellom Lisleby og Borgesiden, har latt 
bilen stå og i stedet benyttet sykkel eller gange på sin videre ferd.  
 
Lisleby Arbeiderpartilag ser med stor bekymring på at dette positive 
bidraget både mht. klima-regnskapet og mindre trafikkbelastning på 
veiene vil bli vesentlig forringet ved å innskrenke driftsdøgnet på 
denne fergestrekningen. 
 
Hvis personer som avslutter arbeidsdagen slik at de ikke kan bruke 
ferga på hjemveien, vil de heller velge bilen. I Tomteveien ligger Activ 
Center med bl.a. Nedre Glomma turnforening der det er stor aktivitet 
for barn og unge på kveldstid.  
 
Mange av disse som bor på østsiden av elva bruker ferga for å kunne 
være med på aktivitetene der. Fergen har på alle måter vært positivt 
for lokalsamfunnene Lisleby – Sellebakk/Borge slik at man lettere kan 
ta seg direkte mellom bydelene, slik at ikke elva igjen skal bli en 
barriere. 
 
Lisleby Arbeiderpartilag vil på det sterkeste oppfordre Fredrikstad 
Arbeiderparti til å sikre at fergedriften mellom Lisleby og Sellebakk 
aldri skal bli en salderingspost når de årlige budsjettene skal vedtas. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Forslag 23: Endring fra representantskapsmodell til medlemsmøte. 
Innsender: Sentrum / Kråkerøy Arbeiderlag 
 
Forslag om å endre fra representantskapsmodell til medlemsmøte i 
Fredrikstad Arbeiderparti ble enstemmig vedtatt og oversendes til 
årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti. 
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Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Fredrikstad Arbeiderparti fortsetter å avholde flest mulig møter som 
medlemsmøter, alle medlemmer er invitert til representantskapsmøte 
og fram mot neste årsmøte skal vedtektene til Fredrikstad 
Arbeiderparti gjennomgå  denne praksisen i vedtektene.Det 
nedsettes et utvalg for å se på vedtektene. 
 
 
Forslag 24: Gang og sykkelvei Glosli Vest og til Byens Marker 
Innsender: Borge og Torsnes Arbeiderpartilag 
 
Vi sendte inn i 2021 forslag på gang og sykkelvei Glosli vest til Byens 
Marker, vedtaket ble støttes og oversendes bystyregruppa. Vi håper 
Fredrikstad Arbeiderparti kan presse på og oversende det til Fylket. 
Det er en meget viktig strekning som har mange ulykker hvert år og er 
meget farlig og sykle på. 
 
Borge og Torsnes Arbeiderpartilag ønsker: 
· At Fredrikstad Arbeiderparti skal jobbe for gang og sykkelveien på 
strekningen Glosli Vest til Byens marker. 
· At dette sendes videre til de rette instanser i fylket. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes fylkestingsgruppa. 
 
 
Forslag 25: Tydeligere budskap om politikken Arbeiderpartiet står 
for 
Forslagsstiller: Borge og Torsnes Arbeiderpartilag 
 
Det er tydelig at ikke folk får med seg den politikken Arbeiderpartiet 
står for, det er viktig at det er lett og skjønne og lese for folk hva vi vil 
gjøre i tiden fremover. Vi må bli flinkere til å frem det vi får til. 
 
Alt blir negativt i media og spesielt i sosiale medier, den trenden må vi 
få snudd så fort som mulig. Det er viktig at våre medlemmer 
fremsnakker partiet og ikke være negative i sosiale medier. (det 
negative bør tas på bakrommet). 
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Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes partistyret for videre 
oppfølging. 
 
 
Forslag 26: Mudring Talbergsundet 
Innsender: Borge og Torsnes Arbeiderpartilag 
 
Det er nå 46 år siden (1977) at Talbergsundet ble mudret sist, av Borge 
og Skjeberg kommune. Det har nå de siste åra dessverre blitt mindre 
og mindre Gjennomstrømning i det viktige sundet, det medfører at 
vannkvaliteten i Hunnebunn (Vispen) blir meget dårlig.  
 
Det er nå meget stor aktivitet ved badeplassen i Vispen og bedre 
vannkvalitet vil løfte den noe enormt, dessuten er det problemer å 
komme igjennom sundet med båt på visse lavvannsdager. 
 
Vi i Borge og Torsnes Arbeiderpartilag ønsker: 
· at Fredrikstad Arbeiderparti presser på Fredrikstad kommune og 
fylket for å få fortgang i mudringen. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa og 
fylkestingsgruppa. 
 
Forslag 27: Israels regjering må fordømmes 
Innsender: Svein Roald Hansen 
 
Israels nye ytterliggående høyreregjering har gått til straffereaksjoner 
mot palestinerne fordi de har bedt FNs internasjonale 
straffedomstolen i Haag om å granske den israelske okkupasjonen av 
Vestbredden og Gaza. Israel kaller dette å føre en politisk og juridisk 
krig mot den israelske staten. 
 
Den israelske regjeringen har besluttet å holde tilbake 390 millioner 
kroner som tilhører Palestina og i stedet overføre pengene til et fond 
for familiene til israelske ofre for palestinske angrep. Den har også 
innført reiserestriksjoner på palestinske regjeringsmedlemmer. 
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Norge må på det sterkeste fordømme disse tiltakene fra den israelske 
regjering og arbeide for en bred internasjonal reaksjon mot at den 
israelske regjeringen ikke respekterer inngått avtaler, men i realiteten 
konfiskerer palestinske midler. Okkupasjonen av Vestbredden og Gaza 
er folkerettsstridig og må opphøre. 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Forlaget vedtas. 
 
 
Forslag 28: Taletiden under debatten bør starte med å være rimelig 
god. 
Innsender : Østre Fredrikstad 
 
Hensikten bør jo ikke være å bli fortest mulig ferdig. Men å få en god 
meningsutveksling. 
 
Partistyret anbefaler årsmøte å fatte følgende vedtak: 
Dette må ordstyrerbordet håndtere. 
 
Forslag 29: Fredrikstad må slutte å kalle seg «Den lille 
verdensbyen». 
Innsender : Østre Fredrikstad 
 
Vi er ikke mer verdensby, stor eller liten, enn andre byer i Norge. 
Uttrykket er latterlig og gir inntrykk av at vi mener det er nødvendig å 
skryte opp byen vår. Det er det ingen grunn til.  
 
Vi bor i en kjempefin by. Jobben vår er å gjøre den enda bedre.  
Hva andre mener om byen vår er uinteressant og gir inntrykk av 
mindreverdighetskomplekser. 
 
Riktignok lever vi i et skrytene samfunn hvor skravleindustrien 
(kommunikasjons- og reklamefirmaene) tjener gode penger. 
Arbeiderpartiet bør være meget forsiktig med å bidra til dette. 
 
Derimot bør vi bli flinkere til å kontakte og kommunisere med 
medlemmene våre, og gjennom de velgerne våre.  
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Men det får vi komme tilbake til. 
 
Partistyret anbefaler årsmøte å fatte følgende vedtak: 
Avvises  
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7. Valg 
 
Valgkomiteen har bestått av: Ole Haabeth(leder), Kari Agerup, 
Terese Troy Prebensen, Ulf Berg, Helene Apenes Matri, Vilde Ruud 
(AUF) og Per Arne Hansen (faglig politisk). 

Innstilling fra valgkomiteen:  
 
Styret: 
 
Leder: Rune Fredriksen  
Nestleder: Anne Marit Godal 2 år 
Kasserer: Victor Kristiansen 2 år 
Sekretær: Hege Dubec 1 år 
Medlemsansvarlig: Malin Krå Simonsen 
Kvinnepolitisk ansvarlig: Helene S Apenes Matri  
Styremedlem: Jaran Berg  
Styremedlem: Mohamed Warsame 2 år 
Styremedlem: Mona Mathisen  
 
Varamedlem: Dana Ghazi 
Varamedlem: Vidar Schei  
Varamedlem: Maria Imrik 
Varamedlem: Mohamed Amaleti Abdi  
Varamedlem: Hanne Ellingsen  
Alle varamedlemmer 1 år 
 
Faglig/politisk samarbeidskomitee 
 
Medlemmer: Partileder, nestleder og gruppeleder 
Varamedlemmer: Nest gruppeleder, Helene S Apenes Matri  
og Nils A Magerøy 
 
AOFs årsmøte og representantskap 
 
Representant: Medlemsansvarlig  
Vara: Bente Iren Vikerstrand-Hansen 
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Østfold Arbeiderpartis representantskap (9) 
 
Nils Are Magerøy 
Kate Hoel 
Jaran Berg 
Anne Berit Nygård 
Mohammed Ameleti Abdi 
Hanne Ellingsen 
Terje Moland Pedersen 
Anne Marit Godahl 
Ole Haabeth 
Mona Mathisen 
 
Vara: 
Rune Fredriksen 
Hege Dubec 
Mohammed Warsame 
Maria Imrik 
Vidar Schei 
Vilde Rebecka Ruud 
Kristian Flodin 
Kari Agerup 
Simon Laabak 
Therese Troy Prebensen 
Per Arne Hansen  
 
Østfold Arbeiderpartis årsmøte (22) 
 
Siri Martinsen 
Rune Fredriksen 
Anne Marit Godal 
Victor Kristiansen 
Helene S A Matri 
Atle Ottesen  
Hege Dubec 
Terje Moland Pedersen 
Malin K Simonsen 
Ole Haabeth 
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Maria Imrik 
Mohamed Warsame  
Lisbeth Sandbæk 
Nils Are Magerøy 
Terese Troy Prebensen  
Vidar Schei 
Kim Lervik 
Jaran Berg 
Kirsten Mostad Pedersen 
Dana Ghazi 
Hilde Sandmæl 
Mohamed Amaleti Abdi 
Vara: 
Tor Arne Solbakken 
Kari Agerup 
Kristian Flodin 
Bente Iren Vikerstrand-Hansen  
Svein Roald Hansen 
Lene Paulsen 
Simon Laabak 
Marit Haabeth 
Ole Petter Jervell Hansen  
Inger Hognås 
Mohodin Omar Abdi 
Lisa Skaret 
Svein Erik Thorvaldsen 
Hanne Ellingsen 
Kristian Kjelland 
Tina Bergstrøm 
John Fredrik Olsen 
Bente Tandberg 
Hadji Asif Hussein 
Guro Havrevold 
Tor Arne Solbakken 
Kirsti Sand Aune 
Per Arne Hansen 
Marit Hasselgård 
Arild Larsen 
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Fanebærere/fanevakter 1. mai 
Mohamed Amaleti Abdi  
Hashim Abdi 
Hanne Ellingsen -  
Helene S Apenes Matri 
 
1. mai komiteen 
Ole Petter Jervell Hansen og leder av kvinnenettverket 
Vara: Simon Laabak 
Vara for kvinnenettverket: Maria Imrik 
 
Arbeiderpartiets landsmøte (Velges av ØAP) 
Leder  
Nestleder 
 
Arbeiderbevegelsens kulturnettverk 
Anne Marit Godal, Alexander El Younoussi 
Revisorer 
Gerd Nordaas og Kai Øystad 
Vara: John Fredrik Olsen og Terese Troy Prebensen 
 
Partistyrets innstilling til valgkomité: innstiller på gjenvalg av 
sittende valgkomité. 
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Sang 
 
Ta hverandre i hånda og hold 
 
Vi har gått under faner og flagg 
På en lang vei fra natt imot dag 
Hån og spott har vi tålt 
men da styrke ble målt 
var vi sterkest, vi kjempet i lag 
 
Mang en bauta vil stå uten navn 
reist av tårer, av sult og av savn 
over kvinner med mot 
som var stamme og rot 
for et mai-løv som vi fikk i favn 
 
Det finnes de som har snudd seg og gått 
Som tror frihet er noe man har fått 
De vil smi for seg selv 
Tror på evner og hell 
Slike folk har vår fremtid forrådt! 
 
Nei nå gjelder det mere enn før 
For hvis samholdet rakner og dør 
Venter fiender nok 
Som vil splitte vår flokk 
og vår flamme blir aske og glør 
 
Du skal synge men aldri i moll 
Du skal kjempe men aldri med vold 
Tusener støtter vår sak 
så vær stolt og stå rak 
Ta hverandre i hånda og hold! 
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